
IВАНО-ФРАНКIВСЬКА MICЬKA РАДА
протокол

засiдання виконавчого KoMiTeTy

вlд 29.06.2017 Dокч N9 |7
м. Iвано-Франкiвськ

Р. Марчiнкiв

М. BiTeHKo

о. Левицький

I. Шевчук

Д. Демкiв

В. .Щротянко

Я. Зуб'як

I. Криховецький

С. Романюк

Я. Яцпшиrл

О. Савччк
О. КайдЪ
Б. Бiлик
В. Войтик
о. Петечел
М. CeHbKiB

29.06.|7р.

Розпочато засiдання о 14 год. 00 хв.

Закiнчено засiдання о 14 год. 30 хв.

Брали участь в засiданнi члени
виконавчого KoMiTeTy:

- мiський голова

- перший заступник мiського голови

- заступник мiського голови

- керуючий справами виконавчого KoMiTery MicbKoi
ради

- головний iнженер ПП "Гiрбуд"

- начальник вiлдiлу па,тронатноi служби MicbKoi ради

- громадський дiяч

- продекан економiчного факультеqr lвано-Фран-
кlвського унlверситету права lM. Короля Ланила
Галицького

- заступник директора Будiвельного пiдприемства
"Еспо"

- директор ТзОВ "Булiнвест"

Вiлсутпi:
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В. Булжак

А. Волгiн

А. Гiглюк

Н. Голодюк

Н. Заryрська

А. Кизим

В. Кова.пьчук

о. Кошик

Т. Кузь

В. Матешко

О. Ревучька

М. Саевич

В. Семанюк

Н. Сербин

З. Сливка

I. Смаль

М. Смушак

В. Устинський

Присутнi на засiданнi:

- начЕLпьник вiддiлу правового забезпечення
лепартаменту правовоl полlтики Mlcbkol ради

- депутат Mlcbкol ради

- заступник нач€шьника управлlння транспорту
та зв язку Mlcbkol ради

- начzLп ьн и к у правл iння самоврядного контролю
лепартаменту комунЕIльних pecypclB Mlcbкol ради

- директор {епартаменry культури MicbKoi ради

- начальник управлiння комунtlльного майна..
лепартаменту комунальних pecypclB Mlcbkol ради

- перший заступни.к начiшьника управлiння
кап lтал ьного оудlвництва мlськвиконкому

- заступник директора ,Щепартаменту ..
мlстооудування, архlтекryри та культурноl
спадщини Mlcbkol ради

- радник мiського голови на громадських засадах

- директор !,епартаменry молодiжноi полiтики та
спорту Mlcbkol ради

- начальник загмьного вiддiлу MicbKoi ради

- генеральний директор КП "Iвано-Франкiвськ-
водоекотехпром

- директор департаменту соцlЕlльноl полlтики
виконкому Mlcbкol ради

- громадська активlстка

- начаJIьник.слу4Ри у справах дiтей виконавчого
KoMlTeTy Mlcbкol ради

- директор !епартаменry освiти та науки MicbKoi
ради

- директор [елартаменту жи.тловоi, комунальноi
полlтики та олагоустрою Mlcbkol ради

- заступник начальника управлiння економiчного та
lнтегрqлlйного розвитку виконавчого ком lтeTy
Mlcbkol ради

- начмьник вlддlлу ре€сlрацll ттозподlлу житла
управлlн.ня житловоt полlтики лепартаменту
житловоl, комунально1 полlтики та олагоустрою
Mlcbkot ради

Н. Храбатин
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Г. Шайбан - завiдувач сектора з протокольноi роботи загzulьного
вlддlлу Mlcbkol ради

Т, Штогрин-Коржан - нач€Lпьник вiддiлу коордчнацii закупiвель та цiно-
вого монlторинry управлlння економlчного та
lцтегр?лlиного розвитку виконавчого KoMlTeTy
Mlcbkol ради

Представники ЗМI, громадськостi MicTa.

ЗАТВЕРДЖЕ ННЯ ПОРЯДКУ ЩЕННОГО:

l, Включumu: Цро визначення управителя багатоквартирних
оудинкlв

Результати голосування по даному питанню :за' --9
проти - нема€
утримались - немае
не голосчваJIи - l

Про проведення конкурсу по зirлученню iHBecTopa
ъо lнвестицlиного проекry: "ьудlвництво
оагатоквартирного житлового _оудинку_ з
примiщенняйи полiклiнiки на бdзi об'ектч
нёlавершеного.будiвництва по вул. Софiiвка, 39 ум. IваЁо-Франкiвёьку"

Результати голосування по даному питанню :за' '-9
проти - немае
утримались - цема€
не голосували - l

Про закладення символiчного каменя

ування по даному питанню :--9
- нема€
- немае
-1

Про проловження дозволу

Резул ьтати голосування по даному питанню :за' '-9
проти - нема€
утримались - немас
не голосчваJIи - l

Про видiлення коштiв

Результати голосування по даному питанню :за' "-9
проти - нема€
утримались - немас
не голосчваJlи - l

Результати голос
за
проти
утрим€rлись
не голосуваJIи
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Про провелення фестивалю мистецтв "Купальська
нlч "

Результати голосування по даному питанню :

за' '-9
проти - нема€
чтDимались - немас
i-rd.опосчвали - l

2. Голосування за поряdок dеннuй в цi,аому:

за
проти
утримirл ись
не голосували

|. СЛУХдЛИ:

ПОРЯДОК ЩЕННИЙ:

Про комiсiю з розгляду питань надання субсидiй на
оплату житлово-комунЕtльних послуг, пlльг для
населення

В. Семанюк - директор .департаменту соцlальноl
полlтики виконкому Mlcbкol ради
р- Мапшiнкiв
оiшення Ns 428 додаеться.
Резyльтати голосування по даному питанню :

за' '-9
проти - нема€
утримались - немас
не голосчвzUIи - l

-9
- немае
- нема€
-1

Доповiдав:

Вистчпив:
Вирiiлили:

,Щоповiдав:

Виступив:
Вирiшили:

Про внесення на Lозгляд cecil MicbKot ради
проекту рiшення ]Т]ро затвердженнJl статуту
комчнiшьного дошкlльного навчiulьного закладу
J\Ъ 24 "КотигоDошко" Iвано-Франкiвськоi MicbKcii
рали I вано-Фраtiкiвськоi областi''

I..Смаль - директор Щепартаменту освiти та науки
Mlcbkol ради
р. Марцjнкiв
рiшенЪя Ns 427 додаеться.
Результати голосування по даному питанню :за' '-9
проти - нема€
утримaшись - нема€
не голосувzци - l

2. слухАли
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З. СЛУХАЛИ: Про надання. дозволiв на вчинення пр.авочинiв щодо
нчUIежного дlтям маина, в тому числl житла, право
власностl на яке аоо право користування яким вони

.Щоповiдала:

Вистчпив:
Вирifuили:

Доповiдала:
Вистчпив:
Вирiiлили:

Щоповiдав:

Вистyпив:
Вирiшили:

З. Сливка - начЕIльни.к служби у справах
виконавчого KoMlTeTv Mlcbкol радиР. ManrriHKiB
рiшеЁня Jф 429 додаеться
Результати голосування по даному питанню :за' '-9
проти - нема€
утримались - цема€
не голосувЕrли - l

мають

за
проти
утримались
не голосувми

за
проти
утримались
не голосуваJ,Iи

чвання по даномч питанню :,-9
- немае
- немае-l

ування по даному питанню :--9
- нема€
- нема€
-1

дlтеи

4. слухдли, Про розгляд питань органу опiки та пiклування

. Сливка
. Марцiнкiв
iшенЪя Jф 430 додасться
езчльтати голос

з
р

F

з
р

F

5. слухдли.

д
оповlдала:
истчпив:
ирlшили:в

6. СЛУХдЛИ:

про надання. стаryсу дитини, позбавленот
оатькlвського пlкJIування, та подzrльше влаштування

. Сливка

. Марцiнкiв
iшенЪя Ng 4З 1 додасться
езультати голос

поо внесення змiн до оiшення виконавчого комiтетч
[qЬн_о.-Ррадкiвськоi' 

' Йiськоi ради вiд 27.10.20lb
J\Ъ 7l3 "'Про встановлення зупинок громадського
транс порту''

А. Гiглюк - заступцик .начЕuIьника управлiння
транспортч та зв язку Mlcbkol ради
р. Маошiнftiв
оiшення Ng 432 додаеться
Результати голосування по даному питанню :

за' '-9
проти - нема€
утримались - немас
не голосуваJlи - l
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,7. слухдли, Про перелачу на баланс

А. Гiглюк
р. Марцiнкiв
рiшеЁня Nl 43З додасться
Результати голосування по даному питанню :за' '-9
проти - немае
утримались - немас
не голосували - t

Про затверлж.ення AKTiB про визначення збиткiв
власнику землl

Н. Голодюк _- начальник управлiння самоврядного
контролю .Щепартаменry- iомуна.ltьних pecypciB
Mlcbkol ради
Р. Маоц'iнкiв
рiшенЪя Ns 4З4 додасться
Резул ьтати голосування по даному питанню :за' '-9
проти - нема€
утримались - нема€
не голосували - t

Про Qренду.. об'ектiв ýомунальноi. власностi
територlЕLпьноl громади м. IBaHo-(DpaHKlBcbкa

А. Кизцм - начальник управлiння комунЕцьного
майна !епартаменту ком!нdльних pecypciB MicbKo'i

Виступив:
Вирiшили:

ади
. Марцiнкiв
iшенЪя Jtl! 435 додаеться
езультати голосув ання по даному питанню :

8. слухдли

,Щоповiдша:

Доповiдав:
Виступив:
Вирi filил и:

Вистчпив:
Вирifirили:

Щоповiлала:
-Вистчпив:
Вирiftrили:

9. СЛУХдЛИ:

,Щоповiдала:

10. слухдли.

за
проти
утримались
не голосувzIли

в
F

- нема€
- немае-l

Про внесення на розгляд cecii MicbKoi радц проекту
рlшення "1.1po внесення доповнень до "l lрограми.
пDиватизацll комчнчшьного маина теDитоDlальноl
фомали MicTa IванЪ-Франкiвська на 20l5-20l7 роки"
А. Кизим
Р. MaoшiHKiB
рiшенЪя Л! 436 додасться.
Результати голосування по даному питанню :за' '-9
проти - нема€
утримались - немае
не голосчвали - l
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l|. СЛУХАЛИ: Про внесення на розгляд cecii MicbKoi ради проекту
рiшення "llpo оренду та Ьезоплатне.. користування
(позичку) .оо cKTlB комчнЕцьноl власностl
територiальноi громади м. lвЫо-Франкiвська"

А, Кизим
р. Марцiнкiв
рiшення Л! 437 додасться.
Результати голосування по даному питанню :за '-9
проти - нема€
чmимzшись - нема€'нjголосчвали - 1

Про погодження на розмiщення та облашryвання
торгових маиданчикlв на територll м. lBaнo-
Франкiвська

Т. Штогрин-Коржан - начальни.к вiддiлу коорлинаuii
закупlвель та цlнового монlторинry управлlння
економlчного . та . lнте.грацlиного розвитку
виконавчого KoMrTeTy Mlcbкol ради
р. Маоцiнкiв
рiшенЪя Jф 438 додаеться
Результати голосування по даному питанню :за' '- l0
проти - немае
утрим€}лись - немае
не голосувirли - немас

Про_ погодження . на розмiщення об'ектiв
дрiбнорозлрiбноi торгiвлi та надання послуг у сферi
розваг

Т. Штогоин-Коржан
Р, MapuiHKiB _
рlшення не приинято.
Результати голосування по даному питанню :

за - нема€
проти - l0
утримались - немае
не голосувzrли - нема€

flоповiда.лlа:
Rистчпив:
Вирiiлили:

12. СЛУ){дЛИ:

Доповiдала:

Вистчпив:
Вирiiпили:

.Щоповiдала:
Виступив:
Вирiшили:

lз. слухдли.
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|4. СЛУХдЛИ:

.Щоповiдав:

Про внесення змiн до рiшення виконавчого _комiтетуMicbKoi ради вiд .- 01.12.20lбр. Jt808 'jПрЬ
затвердження плану дrяльностl виконавчого KoMlTeTy
з. пiдiотовки проеi<тiв реryляторних aKTiB на 20l7
plK

В. Устинський - засryпник начzшьника управлiння
економlчного та lнте.грацlиного розвитку
виконавчого KoMiTeTy MicbKoi ради
О. Кошик, М. ВiтенкЪ, О. ЛевЙцький, Р. MapuiHKiB
рiшення J\! 439 додаеться
Результати голосування по даному питанню :

за' '- l0
проти - нема€
утримались - немае
не голосували - немае

Про створенчя KoMicii з поийняття v власнiсть
територiмьяоI громади мiсЪа Iвано-Франкiвська
житлового Ьудинку Л9 J на вул. l орОачевського

М. Смушак - директор .Щ,епартаменry житловоir.
комунальноl полlтики та олагоустою Mlcbkol
ради
р. Марцiнкiв
рiшенЪя Nц 440 додасться
Результати голосування по даному питанню :за' '- 10
проти - немае
утримaulись - нема€
не голосуваJIи - нема€

Про . затвердженнJI aKT.q приймання-передачi у
власнlсть територlЕUIьноl гDомади Mlcтa lBaHo-
Франкiвська i<варiири Ns 12'на вул. Вовчинечькiй.
l42

М. Смушак
Р. Матiцiнкiв
рiшенЪя Jф 44l додаеться
Результати голосування по даному питанню :

за " '- l0
проти - немае
утримаJIись - немае
не голосували - нема€

l5. СЛУ)(дЛИ:

,Щоповiдав:

Вистчпили:
Вирifirили:

Вистчпив:
Вирifuили:

Доповiдав:
Вистчпив:
Вирiillили:

16. слухдли.
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|7. СЛУХАЛИ:

#
оповlдав:
иступив:
ирlшили:в

|8. СЛУХдЛИ:

Про постановку на обл.iк громалян,
оримати земельну дlляJlку для
оосIуговування жилого оудинку.
оудlвель та споруд

якi бажають
будiвництва,

господарських

"IBaHo-

Доповiдав:
Вистчпив:
Вирiilrили:

.Щоповiдав:

Вистчпив:
Вирii.llили:

19. СЛУХдЛИ:

Ё
оповlдав:
иступив:
ирtшили:в

20. СЛУХдЛИ:

М. Смчшак
р. Маdцiнкiв
рiшеЁня Ns 442 додасться
Результати голосування по даному питанню :за' '- l0
проти - нема€
утримались - нема€
не голосували - немае

Про житловi питання

М. Смчшак
Р. MariuiHKiB
рiшеЁня Ns 44З додасться.
Результати голосування по даному питанню :

за ' '- l0
проти - нема€
утримались - немас
не голосувaulи - нема€

Цро ризначення управителя багатоквартирних
Оудинкlв

М. Смчшак
р. Маduiнкiв
рiшенЪя ,ф 444 додаеться.
Результати голосування по даному питанню :за' '- 10
проти - немас
утримались - немае
не голосували - нема€

ПDо погодження iнвестицiйноТ програми КП "IBaHo-
Фjэанкiвс ькводоекотехпром" на 20l8 piK

I!'I. Сасвич - генер€rльни{. лиректор КП
Фран Kl вськводоекотехпром''
Р.'Марцiнкiв
рiшенЪя Ns 445 додасться.
Результати голосувацня по даному питанню :за' '- 10
проти - немае
утримчrлись - немае
не голосували - немае
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2|. слухАли

,Щоповiдав:

Вистчпив:
Вирii.rили:

22. СЛУХдЛИ:

.Щоповiдав:

Вистчпив:
Вирiiпили:

23. слухАли.

Про провелення конкурсу по з€rлученню iHBecTopa
до lнвестицlиного проекту: "ьудlвництво
багатоквартирного житлового бу,riинку з
примlщеннями полiклiнiки на базi об'сктч
нёзавершеного.булiвничтва по вул. Софiiвка, 39 у
м. lBaнo_(l)paнKlBcbкy'

В. Ковальчук - перший заступник
управлlння капlтального

начаJIьника
будiвництва

Про закладення символiчного каменя

О. Кошик - в.о.директора ,Щепартаменту_
мiстобудування,.. архiтектури - та культурнсii
спадщини Mlcbkol ради
р. Марцiнкiв
рiшенЪя Ns 447 додаеться.
Результати голосчвання по даному питанню :за '- l0
проти - нема€
утримались - немае
не голосували - немае

мlськвиконкомч
Р. Марцiнкiв
рiшенЪя Ns 446 додасться.
Результати голосування по даному питанню :за '- l0
проти - нема€
утримarлись - нема€
не голосували - немае

Про проловження дозволу

о. Кошик
Р. Марцiнкiв
рiшенЪя J\l! 448 додаеться.
Результати голосування по даному питанню :

за ' '- l0
проти - нема€
утримались - нема€
не голосували - немае

!,оповiдав:
Вистчпив:
Вирiiлили:
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24. слухАли
,Щоповiдав:

Вистчпили:
Вирiiпили:

.Щоповiдала:

Вистчпив:
Вирiirили:

25. СЛУХАЛИ:

Про видiлення коштiв

В. Матешко - директор .Департаменry молодiжноi
полlтики та спорту Mlcbкol ради
Р. MapuiHKiB, О. ЛевицькиЙ, Я. Яцишин
рiшенЪя N9 449 додасться.
Результати голосування по даному питанню :за - l0
проти - нема€
утримались - нема€
не голосували - нема€

f;д9 
ппо".л"ння фестива.пю мистецтв "Купальська

Н. Заryрська - директор .Щепартаменту культури
Mlcbkol ради
Р. Маоц'iнкiв
рiшенЪя Ns 450 додасться.
Результати голосування по даному питанню :за' '- lO
проти - немае
утримЕlлись - нема€
не голосувaчIи _ немас.

Руслан МарцiнкiвМiський ва

Керуючий справами виконавчого
KoMiTery мiськоi ради Iгор Шевчук


